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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   54/2020

ΑΠΟΦΑΣΗ   693/2020

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 30η Δεκεμβρίου 2020, ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, 
συνέρχεται στην 54η/2020 συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά 
την υπ’ αριθμ. πρωτ.  87053/24-12-2020 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε 
σύμφωνα με το νόμο. 

Η συνεδρίαση πραγματοποιείται με τηλεδιάσκεψη (με χρήση του λογισμικού zoom), σύμφωνα 
με τις διατάξεις της παρ. 1 του άρθρου 10 της Π.Ν.Π. (ΦΕΚ  55/11.03.2020 τ. Α’) και της υπ’ 
αριθμ. 426/77233/13-11-2020 εγκυκλίου του Υπουργείου Εσωτερικών και συμμετέχουν σε 
αυτή ο κ. Φάβας Γεώργιος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής 
και από τα τακτικά μέλη του Σώματος οι κ.κ.  1) Λιάππας Λεωνίδας, 2) Μαρινάκης Σαράντος, 
3) Μπάκας Ιωάννης και 4) Τζαμουράνης Βασίλειος.

Δεν συμμετέχουν αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Αλειφέρη Καραθανάση 
Ελένη, 2) Κοσμόπουλος Βασίλειος, 3) Μπασακίδης Νικόλαος και 4) Πολίτης Δημήτριος.

Στη συνεδρίαση συμμετέχουν τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής Επιτροπής κ.κ. 
Δρούγας Παντελής, Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, Χριστόπουλος Ιωάννης και Αγγελής 
Αναστάσιος, αναπληρώνοντας τα τακτικά μέλη κ.κ. Μπασακίδη Νικόλαο, Πολίτη Δημήτριο, 
Κοσμόπουλο Βασίλειο και Αλειφέρη Καραθανάση Ελένη, αντίστοιχα. 

Επίσης στη συνεδρίαση κλήθηκαν Πρόεδροι Συμβουλίων Κοινοτήτων και Πρόεδροι 
Κοινοτήτων, επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω 
Κοινότητες και απ’ αυτούς:
 Συμμετέχουν:

- Λόγω απουσίας του Προέδρου του Συμβουλίου της Κοινότητας Καλαμάτας κ. Λύρα 
Παναγιώτη, η αναπληρώτρια αυτού κα Μπάμπαλη Αικατερίνη. 

- Η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Κοινότητας Μ. Μαντίνειας κα Χρονοπούλου Μαρία.
 Δεν συμμετέχουν:

- Οι Πρόεδροι Συμβουλίων Κοινοτήτων: 1) Βέργας κ. Κουρεντζής Γεώργιος και 2) 
Θουρίας κ. Κυριακόπουλος Κωνσταντίνος. 

- Οι Πρόεδροι Κοινοτήτων: 1) Αλαγονίας κ. Καζάκος Γεώργιος, 2) Αλωνίων κ. 
Χριστόπουλος Βασίλειος και 3) Πηγών κ. Μαρκόπουλος Απόστολος. 

Στη συνεδρίαση επίσης συμμετέχουν ο δημοτικός σύμβουλος κ. Φαββατάς Δημήτριος, καθώς 
και ο Συμπαραστάτης του Δημότη και της Επιχείρησης του Δήμου κ. Φερετζάκης Γεώργιος.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.   



Συνεδρίαση :  54/2020 Τετάρτη  30 / 12 / 2020 ΑΠΟΦΑΣΗ   693/2020

Διανομή μέσω 'ΙΡΙΔΑ' με UID: 5ff414c95644c5460c4ab550 στις 07/01/21 10:29
Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής 2

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 5 (i) θέμα της ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο :

Έγκριση προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2021, των Κεφαλαίων Αυτοτελούς Διαχείρισης - 
Κληροδοτημάτων Δήμου Καλαμάτας: (i)  «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ»  

Το με αριθμ. πρωτ. 85304/21-12-2020 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, 
Περιουσίας & Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο ήταν στο 
φάκελο του θέματος προς ενημέρωση, μαζί με τα διαβιβαζόμενα με αυτό εισηγητική έκθεση 
και σχέδιο προϋπολογισμού, έχει αναλυτικά ως εξής:

ΘΕΜΑ: Έγκριση προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2021 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς 
Διαχείρισης κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ»

Σας διαβιβάζουμε εισηγητική έκθεση και σχέδιο Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2021 
για το κληροδότημα «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ», προκειμένου να ενταχθεί στα θέματα ημερησίας διάταξης 
για συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης έγκρισής του.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΩΣ ΔΙΟΙΚΟΥΣΑΣ – ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΙΚΗΣ 
ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΚΛΗΡΟΔΟΤΗΜΑΤΩΝ

ΦΑΒΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Επί του προϋπολογισμού οικον. έτους 2021 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης 
κληροδοτήματος «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ»  το Συμβούλιο  της Κοινότητας Καλαμάτας με την υπ΄ 
αριθμ. 53/2020 απόφασή του εκφράζει, προς το αρμόδιο όργανο για τη λήψη σχετικής 
απόφασης, ήτοι προς την Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, τη σύμφωνη γνώμη 
του.  

Επί του θέματος διεξάγεται διαλογική συζήτηση ως εξής:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κατά την εισήγηση. Συμφωνούμε; 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: ΥΠΕΡ. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Πρόεδρε, εγώ ήθελα κάποιες ερωτήσεις … 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να τις κάνεις. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Το «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ» υποθέτω ότι αφορά το  Bistroteca έτσι; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι. 

 Μήπως μπορείς να μου δώσεις μια…, διαβάζω εδώ πέρα,  γιατί εγώ τώρα 
δεν έχω την ευχέρεια να έχω όλα τα στοιχεία μπροστά μου. Μισθώματα 

125.890, από 145.214 που ήταν τα βεβαιωθέντα. Σε τι οφείλεται η διαφορά; 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ:
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Προφανώς λόγω τις διαφορές του COVID, Βασίλη. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Του χρόνου πού ξέρουμε εμείς; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εε πώς δεν το ξέρουμε; Ήδη έχουν ανακοινωθεί. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Μέχρι πότε; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ιανουάριο-Φεβρουάριο σίγουρα, 40%, 80%, συγγνώμη. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Έτσι έχει συνταχθεί αυτό, δηλαδή; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτή είναι η εξήγηση. 

Γιατί μου φαίνεται ότι…, αν είναι λόγω COVID, από το 145 στο 125 είναι 
20.000. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, είναι 8.000-8.500…, 8.500 μηνιαίως. 

Άρα αν έχουν συνταχθεί με το 80% των δύο πρώτων μηνών εξηγείται, 
δεν… 

Και μια δεύτερη ερώτηση: το χρηματικό υπόλοιπο εγγράφεται τώρα 295.369 από 396.082. 
Αυτό είναι λόγω των μειωμένων εισπράξεων φέτος; 

Και των μειωμένων εισπράξεων και των υποτροφιών των οποίων δίδονται, ήταν 
το βεβαιωμένο  το 396 και αυτό είναι αυτό το οποίο … 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 100.000 κάτω είναι. 

Ναι, σαφέστατα. 100.000 δεν διανέμονται; Για θυμήσου καλά. Διανέμονται, 
Βασίλη μου, και το 50% το παίρνει ο Δήμος και το 50% πηγαίνει στους 

φοιτητές. 

Τώρα πάμε λίγο στα έξοδα, σ’ αυτό το Κληροδότημα. 
Διαβάζω: Φόροι και Τέλη – ΕΝΦΙΑ 100.000. Το ακίνητο αυτό έχει … 

Να δω λίγο, συγνώμη Βασίλη μου, γιατί και εγώ δεν βλέπω τώρα καλά. Ναι, το 
βλέπω. 

Τέλος πάντων, μου κάνει μεγάλη εντύπωση, 100.000 είναι πάρα πολύ 
μεγάλο ποσόν. 

πίσης θέλω να επισημάνω και τις υπόλοιπες δαπάνες, εντάξει, 120.000 για υποτροφίες, από 
τον συνολικό προϋπολογισμό των 506.094, 120 για τις υποτροφίες, 120 που είναι η απόδοση 
του Δήμου και παρακάτω: συντήρηση του Κληροδοτήματος: 30.841. Τι συντήρηση κάνει ο 
Δήμος εκεί; Αφού είναι νοικιασμένο. 

Κοίταξε να δεις, όπως βλέπεις και στο προηγούμενο είχε…, Προϋπολογισμός 
είναι αυτός, Βασίλη μου. Ενδεχομένως να χρειαστεί για θέματα τα οποία ο 

ιδιοκτήτης δεν είναι υποχρεωμένος να τα κάνει να τα φτιάξουμε εμείς. Υπάρχουν τέτοιου 
είδους ζητήματα. Μπαίνει απλά ένα ποσό εκεί και προφανώς με κάποια διαδικασία. Θα δούμε, 
δεν έχω και την εισηγητική μπροστά μου τώρα για να σας… Η εισηγητική βέβαια είναι αυτή 
που κοιτάζεις, αλλά δεν υπάρχει μια πλήρη επεξήγηση. 

Η εισηγητική είναι μόνο οι πίνακες. Μόνο οι πίνακες. Εγώ θα ήμουνα 
ικανοποιημένος μαζί με τους πίνακες να υπήρχανε και 5 λόγια, να 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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συνοψίζουνε τους πίνακες και να μην χρειάζεται να τρέξουμε και να βρούμε τα στοιχεία για 
όλες τις επιμέρους εγγραφές, οι οποίες μερικές φορές είναι ……. (δεν ακούγεται) λογιστικές 
και δεν απεικονίζουν την πραγματική κατάσταση και την εικόνα που θέλουμε να δείξουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μάλιστα. Ωραία. Υπάρχει κάτι άλλο; 

Όχι. Και βέβαια, να σημειώσω και αυτό, αμοιβές δικηγόρων- 
συμβολαιογράφων: 18.000.   

Ναι. Εντάξει, Βασίλη, προϋπολογισμός είναι, δεν σημαίνει ότι θα αναλωθεί και 
νομίζω ότι ούτε κατά το παρελθόν είχε αναλωθεί. Αυτά μπαίνουν τα ποσά για 

να υπάρχουν, να μην έχουμε συχνές τροποποιήσεις και εγκρίσεις από την Αποκεντρωμένη και 
τέτοια πράγματα. 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: Προϋπολογισμός σημαίνει ότι κάτι έχουμε προβλέψει. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: ……. (δεν ακούγεται)

Τώρα δεν είναι… Θα σας πω κάτι. Υπάρχει ένας βασικός κανόνας, όπως 
γνωρίζετε ότι δεν πρέπει το αποθεματικό να είναι πάνω από το 5% των 

τακτικών εσόδων. Άρα κάπως θα πρέπει να διανεμηθούν σε κωδικούς δαπανών αυτά τα 
πράγματα  για να μείνει το αποθεματικό κάτω από το 5%. Εντάξει; Το πάμε και αν δεν 
χρησιμοποιηθεί δεν χρησιμοποιήθηκε. Ούτως ή άλλως δεν βλέπω να έχουν χρησιμοποιηθεί 
και τέτοια ποσά εδώ στο… 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Μα δεν χρειάζονται, ναι, δεν χρειάζονται. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εντάξει. Λοιπόν… 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Πώς είπες; Το 5% ...

Κάτω από το 5% των τακτικών εσόδων. Θα πρέπει να είναι το αποθεματικό. Το 
αποθεματικό στο τέλος πόσο είναι εδώ πέρα; 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Το αποθεματικό δεν είναι, καμιά 20αριά χιλιάδες. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εε ναι, γι’ αυτό, γι’ αυτό σας το λέω. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 29.000. Το χρηματικό υπόλοιπο, δηλαδή; Αυτό είναι; Όχι. 

 Όχι, όχι, το αποθεματικό  όχι το υπόλοιπο, είναι το αποθεματικό που μένει, 
δηλαδή έχουμε τα έσοδα, έχουμε τις δαπάνες και αυτό που μένει σαν 

αποθεματικό. 
ο αποθεματικό είναι 24.784, σωστά το είπες, Βασίλη. Και άμα δεις έχουμε 506.000… 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 506.000: 5 Χ 5  = 25. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι. Εντάξει; 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Καλώς. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λοιπόν, θέλουμε κάτι άλλο; 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Όχι, όχι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Λεωνίδα Λιάππα; 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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ΛΙΑΠΠΑΣ: Όχι, δεν θέλω τίποτα. 

 Ωραία. 
Τάσο Αγγελή; 

ΑΓΓΕΛΗΣ: ΝΑΙ,  ΝΑΙ. 

Συμφωνούμε και οι υπόλοιποι; Συμφωνούμε; 
¨ΝΑΙ¨ ο κ. Λιάππας. 

Κύριε Χριστόπουλε; 

ΝΑΙ, τεχνοκρατικά, εγώ δεν είχα την ευκαιρία να τα επεξεργαστώ τα 
στοιχεία σήμερα, αλλά τεχνοκρατικά και βάσει με τις κείμενες διατάξεις 

εφόσον έγιναν αυτοί οι προϋπολογισμοί έτσι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Τζαμουράνη; 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Και εγώ ΥΠΕΡ θα ψηφίσω παρά το ότι έχω μερικές έτσι επιφυλάξεις. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΟΜΟΦΩΝΑ, λοιπόν, για το «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ». 

Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και  Διαχειριστική  Επιτροπή των  Κληροδοτημάτων 
του Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 295/2019 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, 
καθώς  επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 72 και 75 του Ν. 3852/2010, όπως έχουν 
τροποποιηθεί και ισχύουν,

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

Εγκρίνει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων, οικον. έτους 2021, του 
Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης - Κληροδοτήματος «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ», ο 
οποίος σε γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την εξής εικόνα:

ΕΣΟΔΑ 506.094,51  €

ΕΞΟΔΑ 481.310,02  €

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 24.784,49  €

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο  υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Γεώργιος Φάβας 1. Αγγελής Αναστάσιος 

2. Δρούγας Παντελής

3. Λιάππας Λεωνίδας

4. Μαρινάκης Σαράντος

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΧΡΙΣΤΟΠΟΥΛΟΣ: 
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5. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος

6. Μπάκας Ιωάννης

7. Τζαμουράνης Βασίλειος

8. Χριστόπουλος Ιωάννης

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΑΓ. ΦΑΒΑΣ
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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